



國立臺灣科技大學暨國家圖書館博碩士紙本論文【延後公開】申請書

Application for Embargo of Thesis/Dissertation

申請人姓名 Applicant Name		口試日期 Oral Exam Date	西元 YYYY/ MM/ DD
學號 Student ID		系所 Department/Institute	
論文名稱 Thesis/Dissertation Title			
延後原因 Reason for Embargo	應檢附相關證明文件 A certification document is required. ☐ 涉及機密 Confidential information ☐ 專利事項 Patent matters ☐ 依法不得提供 Not permitted to be provided on statutory grounds		
延後年限 Embargo period	_____年 (_____years)	公開日期 Delayed Until	西元 YYYY/ MM/ DD

【請詳閱 Must Read】

- 請提供申請書正本及證明文件正本各2份，完成系所審核程序後，連同紙本論文，於辦理離校手續時，1份交至系辦，1份交至圖書館。資料不全者，恕不受理。
 - 建議一併討論學位論文電子檔的公開年限，包括：校內區域網路(0-10年)、校外網際網路(含國家圖書館-臺灣博碩士論文知識加值系統)(0-99年)，無永不公開選項。
 - 申請專利者，核章後的申請書務必影印留存，連同「專利申請揭露書」繳交產學處智財技轉中心。
 - 每次申請紙本論文延後公開至多為5年，且需逐次申請；第2次起之申請程序，仍應取得原所有學位考試委員審核確認，或經原就讀系所之系(所)務等會議審核確認。
- Please provide two original copies each of the application form and the certification document. After completing all required signatures, submit one set along with the printed thesis to the department office, and the other set to the library during the school-leaving process. Incomplete documents will not be accepted.
 - It is recommended to discuss the embargo period for the electronic thesis/dissertation: on-campus (0-10 years), off-campus, including NDLT system (0-99 years).
 - Patent applicants must keep a copy of the signed form and submit it with the Patent Disclosure Form to the Intellectual Property and Technology Transfer Center.
 - Each embargo period shall not exceed five (5) years from the date of application. From the second application onward, approval must be reconfirmed by all original degree examination committee members or by the departmental (or institute) affairs meeting of the applicant's original academic unit.

申請人親簽姓名 Applicant Signature :

學校權責單位 Authorization Department/Institute			
學位考試委員簽名 Signatures of Degree Examination Committee Members			
指導教授親簽姓名 Advisor Signature			
系所主管簽章 Chairman Signature		系所單位章戳 Department/ Institute Seal	